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leri olduğu bildirildi. Doğu 
Karadeniz İhracatçılar Bir-
liği (DKİB) tarafından yapı-
lan açıklamaya göre, Trab-

460 bin 974 dolarlık gelir, 
bölgenin ekonomisine 
önemli bir katkı sağladı.

DKİB bünyesinde yer 
alan iller, fındık mamulleri 
dışında yaş meyve ve 
sebze, su ürünleri ve hay-
vancılık mamulleri, maden 
ve metaller, ağaç mamul-
leri ve orman ürünleri gibi 
çeşitli sektörlerde de ihra-

Doğu Karadeniz Bölge-
si'nde 2023 yılında en 
fazla ihracatı gerçekleşti-
ren ürünün fındık mamul-

zon, Rize, Artvin, Gümüş-
hane, Ordu illerinden 2023 
yılında dünyanın çeşitli ül-
kelerine yapılan ihracatın 
toplam değeri 2 milyar 139 
milyon 628 bin 953 dolar 
olarak kaydedildi. Bu 
rakam bir önceki yıla göre 
düşüş gösterse de, fındık 
mamulleri ihracatında elde 
edilen 1 milyar 20 milyon 

cat gerçekleştirdi. Buna 
göre, 2023 yılında en fazla 
fındık mamulleri ihracatı 
Trabzon ilinde gerçekleşir-
ken, toplam ihracatta Trab-
zon'u Ordu ve Giresun 
takip etti.

Ayrıca, bölgeden sa-
vunma ve havacılık sana-
yii alanında 53 milyon 798 
bin 419 dolarlık, gemi ve 
yat sanayiinde ise 135 bin 
254 dolarlık ihracat yapıl-
dığı belirtilerek, bu alanlar-
da da dikkat çekici bir per-
formans sergilendiği ifade 
edildi. Böylece, Doğu Ka-
radeniz Bölgesi'nin fındık 
başta olmak üzere çeşitli 
sektör lerdeki ihracatı, 
bölge ekonomisinin canlılı-
ğını sürdürmeye devam 
ediyor. (Mehmet Yaşar)
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Restorasyon Projesi Başlıyor

Giresun Üniversitesi, ta-
rihi Rektörlük Binasi'na yö-
nelik büyük bir restoras-
yon projesine başlıyor. Üni-
versite yönetimi, 2024 yılı 
bütçesinden ayrılan 15 mil-
yon TL'lik ödenekle başla-
yacak olan bu projenin 
2026 yılına kadar tamam-
lanmasını planlıyor. Yatı-
rım, etüd-proje, müşavirlik 
ve restorasyon kalemin-
den oluşuyor.

Kamu harcamalarında-
ki tasarruf tedbirlerine rağ-
men, tarihi Rektörlük Bina-
si için ayrılan bu büyük ya-
tırım ödeniği, Giresun Üni-
versitesi ailesi tarafından 
memnuniyetle karşılandı. 
Giresun Üniversitesi'nin 
ve şehrin prestij binaların-
dan biri olan tarihi Rektör-
lük Binasi'nın tam anla-
mıyla restore edilmesi için 
2024 yılında etüd-proje ve 

müşavirlik hizmeti ihaleleri 
gerçekleştirilecek.

Bu önemli restorasyon 
süreci, Giresun halkı üze-
rinde de sevinç ve heye-
can yarattı. Tarihi Rektör-
lük Binasi, hem şehir hem 
de üniversite için önemli 
bir simge olarak, daha 
uzun yıllar boyunca ayakta 
kalacak şekilde yeniden 
hayat bulacak. 

(Gülsen Dikgöz)

Zirvede Fındık Var!

Giresun Belediye Baş-
kanı ve Cumhur İttifakı 
AK Parti Giresun Beledi-
ye Başkan Adayı Aytekin 
Şenlikoğlu, mahalle teş-
kilat toplantılarına ara ver-
meden devam ediyor.

AK Parti’nin tüm ma-
halle teşkilatları hep bir 
ağızdan “yola devam” di-
yerek, mevcut Belediye 
Başkanı Şenlikoğlu’na 
tam destek veriyor.

Gittiği her mahallede, 
yoğun ilgiyle karşılanan 
Başkan Şenlikoğlu top-
lantılarda geride kalan 
görev süresini değerlen-
direrek, öneri ve taleplere 
de cevap veriyor.

Mevcut Belediye Baş-
kanı ve aynı zamanda 
Cumhur İttifakı AK Parti 
Belediye Başkan Adayı 

Şenlikoğlu, “Sizlerin te-
veccühü ile bir yola çıktık. 
Şimdi vatandaşlarımıza 
hesap verme zamanı. 
2019 yılında Giresunlu-
muzun teveccühü ile bize 
verilen yetkiyle belediye 
başkanlığı görevini dev-
raldığımız andan itibaren 
gece gündüz koşturarak 
yol al ma ya ça lış tık. 
‘Hedef 2028’ diyerek va-
tandaşlarımızın karşısına 
çıkmıştık. Vadettiğimiz 
pro je le ri mi zin yüzde 
75’ini gerçekleştirdik. 
Devam eden ve ikinci dö-
neme bıraktığımız işleri-
miz var. Bu anlamda ham-
dolsun vatandaşımızın 
hu zu ru na gi t t i ğ i miz 
zaman başımız dik olarak 
bunları aktaracağız. Gire-
sun’da Cumhuriyet tarihi-

karşılığında vatandaşla-
rımızın takdirini almış 
nice hizmet ve yatırımla-
rımız var.” dedi.

Cumhur İttifakı AK 
Parti Belediye Başkan 
Adayı Şenlikoğlu, “Gire-
sunlumuza hizmet etme-
ye, söz verdiğimiz proje-
leri bir bir yerine getirme-
ye her birlikte devam ede-
ceğiz. Yeni projelerimizde 
olacak. Bunların detayla-
rını ilerleyen günlerde 
paylaşacağız.” diye ko-
nuştu.

Teşkilat toplantıları 
çektirilen hatıra fotoğraf-
larıyla son bulurken, Şen-
likoğlu toplantılara göste-
rilen yoğun ilgi için de yol 
arkadaşlarına teşekkür 
etti. 

(Dursun Onur)

nin en büyük yatırımı 
bizim dönemimizde ger-
çekleşti. Belediyemizin 
kendi öz kaynaklarıyla 
2,5 milyar TL’yi aşan yap-
mış olduğumuz işler var. 
Cumhurbaşkanımız Sn. 
Recep Tayyip Erdoğan’ın 
öncülüğünde bakanlıkla-
rımız üzerinden kamu ya-
tırımlarını da dahil eder-
sek, ortalama 7 milyar 
TL’ye yakın bir yatırımla 
dönemi kapatmış olaca-
ğız. Bu hizmet seferberli-
ği bizlerin ya da şahısla-
rın değil bu güzel şehrimi-
zin ve tüm hemşehrileri-
mizin kazanımıdır. 2019 
yılında Belediyeyi bütçe-
sinin iki katı borçla devral-
mıştık. Şu anda belediye-
mizin bütçesinin yarısının 
altında borcu var. Bunun 

Başkan Şenlikoğlu'na Sevgi Seli

AK Parti’de adaylar belli oluyor
Yerel seçime kısa süre kalan AK Parti'nin adayları merak edi-

liyor. Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan bugün Giresun il-
çelerinin de bulunduğu belediye başkan adaylarını açıklaması 
bekleniyor.

AK Parti, 31 Mart yerel seçimleri öncesi belediye başkanlık-
larıyla ilgili aday belirleme çalışmasında sona geliniyor. Erdo-
ğan, bugün yapacağı toplantıyla Giresun ilçe belediye başkan 
adaylarını kamuoyu ile paylaşması bekleniyor. (Gülsen Dikgöz)
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yıllık sürenin beceriksizlik 
ve göz boyamaile geçtiğini 
belirterek, “Saray rejiminin 
sonsuz kaynaklarına rağ-
men hizmet yerine bece-
riksizlik ve göz boyamayla 
dolu geçen beş yılın ardın-
dan; Giresun’u çevre iller-
den 20 yıl daha geri konu-
ma düşürenler, sanki 
şehre ilk defa gelmiş, bele-
diyeyi kendileri yönetmi-
yormuş gibi toplumla alay 
edercesine yeniden imar 
ve trafik projeleri anlatma-
ya çalışıyorlar. Halkın tanı-
dığı beş yıllık süre içerisin-
de şehrin sorunlarını çöz-
mek yerine yalnızca ken-
dilerinin refahını gözeten-
lerinGiresun’u daha fazla 
talan etmelerine, bir 20 yıl 

daha geriye götürmeleri-
nemüsaade etmeyeceğiz” 
ifadelerini kullandı.

Geçtiğimiz hafta açık-
lamalarda bulunan AKP’li 
milletvekillerinin sözlerini 
de eleş t i ren Şen yü-
rek;“İnsanımızı bir taraf-
tan içme suyuyla tehdit 
edecek kadar çaresiz du-
ruma düşenler, diğer yan-
dan da bu çaresizliklerin-

den kurtulmak için toplumu 
kutuplaştırmaktadırlar” şek-
linde konuştu.

Bakan Uraloğlu’nun, Tür-
kiye’den 7 Ekim’den bu 
yana 701 geminin İsrail’e git-
tiği ve Filistin’e giden mal 
miktarının çok az olduğu iti-
rafını hatırlatan Şenyürek, 
“Kendilerine oy vermeyen 
Giresunluları, Filistinli maz-
lumların katilleriyle yan 

yana göstermeye çalışma-
larını tehlikeli ve kutuplaş-
tırıcı buluyoruz. Gazze sal-
dırılarının başlamasından 
bu yana devlet terörüişle-
yen İsrail ile sıkı biçimde ti-
caret ve iş birliği yapmayı 
sürdürmekte olanlar, hal-
kın karşısında iki yüzlü dav-
ranmaktadırlar” açıklama-
sında bulundu. 

(Gülsen Dikgöz)

Cumhuriyet Halk Parti-
si (CHP) Giresun İl Başka-
nı Dr. Gökhan Şenyürek, 
partisinin yerel seçim ça-
lışmalarına dair açıklama-
larda bulunarak, ‘birlik ve 
beraberlik’ vurgusu yaptı.

Şenyürek, yerel seçim 
gündemine dair yaptığı 
açıklamada, 15 Ocak sa-
bahı tüm parti örgütünün 
kusursuz ve büyük bir güç 
birliği içerisinde seçim ça-
lışmalarını başlattığını be-

lirterek, “Partimiz tüm di-
namikleriyle kusursuz bir 
güç birliği içerisinde saha-
ya inmiştir. Tüm aday 
adaylarımız, milletvekille-
rimiz, geçmişten günümü-
ze il-ilçe başkanlarımız, be-
lediye meclis üyelerimiz, 
kadın ve gençlik kolları-
mız, parti üyelerimiz ve 
emekçilerimiz, Belediye 
Başkan Adayımız Fuat 
Köse’nin etrafında kenet-
lenerek tek yumruk olmuş-
tur” dedi.

ŞENYÜREK; 
“GİRESUN’U
20 YIL DAHA

GERİYE
GÖTÜRMENİZE İZİN 
VERMEYECEĞİZ”
Şenyürek ayrıca, beş 

Tirebolu’da ekmek ve çaya 2024 yı-
lının ilk zammı yapıldı ve yeni yıldan iti-
baren fırınlarda çıkarılan ikilik ekmek 
25 TL olurken; kahvehane ve çay 
ocaklarında 5 TL’den satılan bir bar-
dak çayın fiyatı 7,5 TL’ye çıkarıldı.

Giresun Esnaf Odası’ ndan yapılan 
yeni ayarlamaya göre, kahvehaneler-
de bir bardak çay ve diğer çay çeşitleri 
7,5 TL olurken; bardak veya fincanı 15 
TL’den satılan kahve ve kakao gibi 

ürünlerin fiyatı 20 TL’ye çıkarıldı. Bu 
arada, kahve ve çay ocaklarında içilen 
meşrubat fiyatlarına da yüzde 50 oranın-
da zam geldi.

Esnaf Odası’ndan verilen tarifede fı-
rınlarda çıkarılan ekmek fiyatları da yeni 
yıldan itibaren zamlandı. Buna göre, Tire-
bolu’daki fırınlarda 600 gramlık pişmiş ek-
meğin gramajı 625 grama çıkarılırken; fi-
yatı da 25 TL olarak belirlendi. 

(Mahmut Bora)

ÇITLAKKALE MAHALLESİ

"Güvenilir Eller,
Güvenilir Hizmet”

MUHTAR ADAYI

TELAT GÜRNAL
Dürüstlük
Şeffaflık
Hizmet

Adaylık belirleme süre-
cinde olan İYİ Parti Genel 
Merkezi’nden ayrılmadığı-
nı kaydeden İlçe Başkanı 
Aydın, Teşkilat Başkanı 
Buğra Kavuncu, Kadın Po-
litikaları Başkanı ve Genel 
Başkan Yardımcısı Ünzile 
Yüksel, Yerel Yönetimler-
den Sorumlu Genel Baş-
kan Yardımcısı Burak Ak-
burak ve Genel Başkan Da-

Tirebolu İYİ Parti İlçe 
Başkanı Atilla Aydın, Mart 
ayı sonunda yapılacak Ma-
halli İdareler Seçimlerine 
iddialı olarak hazırlandık-
larını belirterek; genç, di-
namik ve vizyonu olan Be-
lediye Başkan adayı Bü-
lent Kara ile seçimi kaza-
nacaklarını söyledi.

Yerel Seçimler için 
uzun süredir kurucu İlçe 
Başkanı olan Erdinç Bek-
taş ile birlikte hazırlandık-
larını söyleyen İYİ Parti 
İlçe Başkanı Aydın, Tirebo-
lu’da belediye seçimini ka-
zanmak ve en azından bir 
İl Genel Meclisi üyesi çı-
karmakta kararlı oldukları-
nı belirttiği açıklamasında, 
“Biz yeni bir partiyiz, ama 
bu yılki Yerel Seçimin bir 
numaralı partisiyiz. Eski 
İlçe Başkanımız Bektaş ile 
birlikte Yerel Seçim strate-
jimizi belirledik. Belediye 
başkan

Adayımız, be lediye 
meclisi üyesi listelerimiz, İl 
Genel Meclisi üyelerimiz 
ile vizyon sahibi, düzgün, 
dürüst ve halkla iç içe olan 
kişilerle yola çıkacağız” 
dedi.

nışmanı hemşerimiz Hü-
seyin Raşit Yılmaz ile de 
bir dizi görüşme gerçek-
leştirdiğini de ifade ederek, 
seçim sürecinde de Genel 
Merkezden her türlü des-
teği alacaklarını belirtir-
ken; Ti re bo lu’da İYİ 
Parti’nin çok iyi bir ekiple 
saha çalışmalarına hazır 
olduğunu da sözlerine ek-
ledi. (Mahmut Bora)

Bahçeşehir Üniversitesi Konser-
vatuarı danışmanlığında, Bahçeşe-
hir Koleji Ordu-Giresun Enver Yücel 
Kampüsü’nde Ekim 2023’de açılan 
Yarı Zamanlı Çocuk Konservatu-
arı’nda veliler, öğrenciler ve öğret-
menler iki süren değerlendirme top-
lantısında buluştu. Öğrencilerin mü-
zikal gelişimi ve performansları hak-
kında veliler bilgilendirildi.

Etkinliklerin ilk gün velilerle bulu-
şan Bahçeşehir Üniversitesi yöneti-
cileri ve eğitimcileri, konservatuar 
eğitiminin erken yaşta önemi üze-
rinde durarak velilerle eğitim meto-
du sistemi ve anlayışlarını aktardı-
lar. BAU Konservatuar Kurucu Di-
rektörü ve BAU Mütevelli Kültür 
Sanat danışmanı Aslıhan Umar, ve-
lilere yaptığı konuşmada konserva-
tuar eğitim sistemindeki disiplinler 

arası anlayışın önemine değindi. 
Konservatuar öğrencilerinin doğru 
bir eğitim almaları için gereken alt 
yapının neler olduğu konusunda 
bilgi veren Umar, “ Erken yaşta 
sanat eğitiminin beli bir sabır ve is-
tikrarla devam etmesi çok önemlidir. 
Bu konuda siz velilere büyük bir 
görev düşüyor. Aynı zamanda ge-
lecek dönemlerde kentimize sahne 
sanatları alanında çocuk konserva-
tuarı kazandırmak üzere çalışmalar 
yapmak da istiyoruz’’ diye konuştu.

İki gün süren etkinliklerde BAU 
Konservatuar Sahne Sanatları Öğ-
retim üyesi Doç. Dr. Senem Cevher 
öğrenciler ile oyunculuk atölyesi, 
BAU Konservatuar Hocaları Müzik 
Bölüm Başkanı Prof. Dr. Hyun Sook 
Tekin liderliğinde ise öğrencilerle 
masterclass açık ders formatında 

gerçekleştirildi. Prof. Dr. Tekin hem 
konservatuar öğrencilerinin velile-
riyle görüştü hem de eğitim sürecin-
de dikkat edilmesi gereken konular-
la ilgili bilgiler verdi. Dönem boyun-
ca öğrendiklerini sahnede sergile-
yen Yarı Zamanlı Çocuk Konserva-
tuarı öğrencilerin gelişimlerini izle-
yen Prof. Dr. Tekin, tek tek öğrenci-
lerin performanslarını ailelerine de-
ğerlendirdi.

Bahçeşehir Konservatuar yöne-
ticileri, iki gün süren etkinlik kapsa-
mında öğrenci ve velilerin büyük ilgi 
görmesinden dolayı son derece 
mutlu olduklarını ifade ederek, 
Ordu’ya kültür sanat alanında yapı-
lan bu yatırımın daha da ilerleyerek 
geliştirileceğine dair gereken deste-
ği sunacaklarını altını çizdiler. 

(Gülsen Dikgöz)

CHP'li Şenyürek; “Köse'nin Etrafında Kenetlendik”

Yeni yılın girmesiyle birlikte yeni zamlar da gelmeye başladı…

Tirebolu'da ekmek ve çaya zam!

Tirebolu İYİ Parti İlçe Başkanı Atilla Aydın'dan özel açıklamalar…

Aydın: “Yerel Seçimde iddialıyız”

Sanatçı Adaylarının Eğitimi Sürüyor
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Eczacı
Nurdan YILMAZ

Konu:

15.000 kişinin katıldığı bir 
söyleşi programındaydım. 
STK’lardan ciddi katılımla-
rın olduğu programda bir 
vatandaşın: ‘Meclis’te sa-
dece 5 kişisiniz 500 kişiye 
bedelsiniz’ demesi beni 
çok duygulandırdı.

Aynı dünya görüşüne 
sahip olmadığımızı ifade 
eden bir başka STK üyesi-
nin: ‘Siyaseti halk için ya-
pıyorsunuz bunun çok iyi 
farkındayım. Bu yüzden 
önümüzdeki seçimlerde 
ve bundan sonraki bütün 
seçimlerde oyumu size ve-
receğim’ ifadesi bize olan 
güveni özetler gibiydi. 
Şuan Türkiye Büyük Millet 
Meclisi'nde bizim 5 vekili-
miz dışında neredeyse 
doğruyu ifade eden başka 
bir siyasi parti yok diyebili-
rim. Kötü gidişe dur di-
yecek bir siyasi görüş yok. 
Sanki bir anlaşma var ve 
tek bir parti gibi hareket edi-
yorlar.

AK Parti altına imza at-
tığı metne dahi uymadı. 30 
maddeyi reddetti. Reddet-

mekle kalmadı tam tersini 
yaptı. Aslında bizim niyeti-
miz derdimiz belliydi. 30 
maddenin tamamının uy-
gulanmayacağını biliyor-
duk. Ama memleket için 
vatan için birkaç tanesini 
bile gerçekleştirebilirsek 
bunu bir kazanç olarak gö-
rüyorduk. Anlaştığımız itti-
fak maddelerine uymadık-
ları gibi bizi de yok saydılar.

Seçim kazanıldı. İktidar 
partisi Giresun üzerinden 
konuşacak olursam hiçbir 
şekilde bizimle irtibata geç-
medi. Hiçbir etkinliğe bizle-
re davet etmediler. Bizleri 
görmezden geldiler, yok 
saydılar. Aslında kendi ip-
lerini çektiler, farkında de-
ğildiler.

Bizim için bu saatten 
sonra geride kalan hiçbir 
şeyin bir önemi olmadığını 
düşünüyorum.

Memleket için taş üstü-
ne yeni bir taş koyma gay-
reti dışında hiçbir beklenti-
miz, derdimiz yoktur.

Memlekete hizmet nok-
tasında belediyelere gelen 

Yerel seçim startının ve-
rilmesi ile birlikte Türki-
ye'de en çok üye kaydı 
yapan 2. il olan Giresun'da 
Yeniden Refah Partisi'ne 
katılımların ardı arkası ke-
silmiyor. İl teşkilatı bütün bi-
rimleri ile üye kayıtları yap-
maya devam ediyor.

12 Ocak Cuma günü Do-
ğankent'ten Yeniden Refah 
Partisi Giresun İl Başkanlı-
ğı’nı ziyaret eden, AK Parti 
ve Memleket Partisi’nden 
istifa ederek YRP saflarına 
katılan yeni üyelerin rozet 
takma programında konu-
şan Giresun İl Başkanı 
Eşref Bekdemir şunları söy-
ledi:

Bugün neredeyse bir ge-
lenek haline gelen günlük 
üye katılımlarımıza 10 kişi 
daha ekledik.

Öncelikle huzurlarınız-
da hepsine Milli Görüş’e, 
Yeniden Refah’a, Türki-
ye'nin geleceğine hoş gel-
diniz diyorum. Gittiğimiz 
her yerde Yeniden Refah’a 
bütün kapılar açılıyor. Ge-
çenlerde Twitter üzerinden 

ödeneklerin düzgün kulla-
nıldığı takdirde, şahsi çı-
karlara hizmet etmediği 
müddetçe büyük hizmetle-
re vesile olacağına bariz bir 
şekilde inanıyoruz. Bunu 
hakkaniyet çerçevesinde 
yönetecek kabiliyette ve 
inanca sahip olduğumuzu 
açıkça ifade ediyoruz.

Yeniden Refah Partisi 
olarak ‘çaldı ama yol yaptı, 
hizmet yaptı’ ifadesini en 
büyük sıkıntı olarak görü-
yor, reddediyoruz! Bunu 
kabul etmek müm kün 
değil. Kendi çıkarları için 
kul hakkını görmezden gel-
mek buna ses çıkarmamak 
en büyük tehlike.

31 Mart 2024 mahalli 
idareler seçimlerinin Yeni-
den Refah’a, yeniden hu-
zura, yeniden sükûnete, ye-
niden ekonomik rahatlığa 
ve büyümeye vesile olma-
sını diliyorum.

Kıb rıs çı kar ma sı nı 
yapan azim, 1996'daki eko-
nomik sıkıntıya rağmen sıç-
ramayı yakalayan irade ve 
Çekiç Güç gibi -Erbakan 
Hoca’mızın ifadesi ile ‘işgal 
kuvvetini’ tek bir kelime ile 
ülke dışına çıkaran kararlı 
ruh; bugün de vatan için ge-
rekeni yapacaktır. Biz Se-
ferden yükümlüyüz elimiz-
den geleni yapacağız. Şu 
an gayret edeceğimiz tek 
bir şey; bütün kapıları çal-
mak, her vatandaşımıza 
ulaşmak olmalıdır.

+90 532 062 89 28
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Cumhuriyet Halk Parti-
si Giresun Belediye Baş-
kan Adayı Fuat Köse, yerel 
seçim çalışmalarına esna-
fı olduğu ve 'Ekmeğimi ka-
zandığım yer' dediği Gire-
sun Sanayi Sitesi'nden 
başladı.

SANAYİ SİTESİ ESNA-
FINDAN KÖSE’YE DES-
TEK SÖZÜ

Çok geniş katılımlı bir 
kalabalık eşliğinde seçim 
ça lış ma sı nı baş la tan 
Köse, Sanayi Sitesi esnafı 
tarafından yoğun ilgiyle 
karşılandı. Sitedeki işyer-
lerini tek tek ziyaret ederek 
esnaftan destek sözü alan 
Köse, hem giderilmesi ge-
reken sorunları, hem de 
öneri ve beklentileri dinle-
di. Köse’nin ziyaretinde 
partililerin yanı sıra çok sa-
yıda esnafın da katılım gös-
tererek destek verdiği gö-
rüldü.

K Ö S E ;  “ B U R A S I  
BENİM YUVAM”

Yaptığı açıklamada, 
seçim çalışmalarına Sana-
yi Sitesi’nden başlaması-
nın kendisi için çok anlamlı 
ve değerli olduğunu vurgu-

layan Köse, “Burası benim 
ekmeğimi kazandığım yer, 
bu nedenle yola 25 yıldır 
esnafı olduğum Sanayi Si-
tesi'nden, daha doğrusu 
yuvamdan, onların hayır 
duasını ve desteğini alarak 
başlamak benim için çok 
anlamlı ve değerliydi.Sa-
ğolsunlar beni bağırlarına 
bastılar. Bütün esnafımı-

lik ve beraberlik içerisinde 
yanımdaydılar. Bugün bi-
zimle birlikte olup destek-
lerini gösteren;aday aday-
larımıza, geçmişten günü-
müze tüm il ve ilçe başkan-
larımıza, milletvekillerimi-
ze, kadın ve gençlik kolla-
rımıza, belediye meclis 
üyelerimize, parti örgütü-
müzün her bir üyesine ayrı 

zın teker teker elini sıkıp, sı-
kıntılarını, önerilerini ve 
beklentilerini dinleyene 
kadar yanlarında olup, ça-
lışmalarımızı sürdürece-
ğiz” ifadelerini kullandı.

Tüm parti örgütünün gü-
cünü de yanında hissettiği-
ni sözlerine ekleyen Köse, 
“Bugün tüm parti örgütü-
müz çok güçlü biçimde, bir-

ayrı teşekkür ediyorum” 
şeklinde konuştu.

ADAY ADAYLARIN-
DAN KÖSE’YE TAM DES-
TEK

Fuat Köse'ye, İl Başka-
nı Dr. Gökhan Şenyürek, 
Merkez İlçe Başkanı Av. 
Murat Bektaş, İl Kadın Kol-
ları Başkanı Ayça Kozluca, 
Belediye Meclis Üyeleri 
Serdar Dilli, Vahdet Yenal, 
Şükrü Ertürk, Ferit Özkan, 
eski milletvekilleri Eşref Ka-
raibrahim, Rüştü Kurt, Se-
lahattin Karaahmetoğlu, 
Mustafa Çakır, geçmiş 
dönem il başkanlarından 
Mustafa Hotmanoğlu, Fikri 
Bilge, Gültekin Uzunalioğ-
lu, partinin kadın ve genç-
lik kolları üyeleri ile çok sa-
yıda partili vatandaşeşlik 
ederken, ön seçim öncesi 
belediye başkan aday 
adayları Ayşegül Hotma-
noğlu, Burak Bektaşoğlu, 
Ferhat Karademir, İsmail 
Öveç, Mustafa Cem Akar, 
Umut Elmalı’nın da çalış-
malara eşlik etmesi parti 
içerisindeki birlik ve bera-
berliği gözler önüne serdi. 

(Gülsen Dikgöz)

Bu inanç ve kararlılıkla 
Milli Görüş Belediyeciliği 
ile Giresun'u tanıştırmak 
için sabırsızlanıyoruz.

Bütün Giresunlu va-
tandaşlarımızdan destek 
bekliyoruz. Görüşü dü-
şüncesi ne olursa olsun 
bütün kardeşlerimizi mu-
habbetle kucaklıyor; ortak 
paydamız olan vatanımız 
için Yeniden Refah çatısı 
altında buluşmaya herke-
si davet ediyorum' dedi. 

(Mehmet Yaşar)

gulanıyor. Karadeniz'in ihracatta lideri 
olarak öne çıkan Çorum'u takiben, Gi-
resun'un 629 milyon dolarlık ihracatı, 
bölgenin ekonomik büyümesine önemli 
katkı sağlıyor.

Ticaret Bakanlığı'nın yeni yaklaşı-
mıyla üretim yerlerinin de dikkate alın-
dığı hesaplamalarda, Trabzon, Rize, 
Kastamonu ve Artvin illerindeki ihracat-
ta bir düşüş yaşanırken, diğer illerde 
önemli artışlar gözlendi. Bu verilerin 
bundan sonra her ay düzenli olarak ka-
muoyu ile paylaşılacağı belirtiliyor. Gi-
resun'un 2023 ihracat rakamındaki 
artış, bölgesel ekonomik dinamiklere 
olumlu bir ivme katıyor. 

(Mehmet Yaşar)

Gelişen ticaret anlayışı ve ihracat po-
litikalarıyla birlikte Giresun, 2023 yılın-
da elde ettiği ihracat rakamıyla dikkat 
çekiyor. Ticaret Bakanlığı tarafından ya-
pılan yeni hesaplamalara göre, Gire-
sun'un 2023 yılı ihracatı 629 milyon 133 
bin 110 dolar olarak açıklandı. Bu 
rakam, firmaların merkezlerinin bulun-
duğu iller esas alınarak derlenen ista-
tistiklerde yer alan Giresun'un, üretimin 
gerçekleştirildiği yer baz alındığında 
katkısını önemli ölçüde artırdığını gös-
teriyor.

Karadeniz Bölgesi genelindeki 18 
ilin toplamda 11.6 milyar dolarlık ihracat 
gerçekleştirdiği belirtilen istatistiklerde, 
Giresun'un bu başarıyla öne çıktığı vur-

HPV AŞISI

“Maaş Artışları Eridi”

Emek Partisi Giresun Temsilcisi Halit Keskin, “Asgari 
ücrete, kamu emekçilerine yapılan zamlar hesaba yat-
madan erimeye başladı.” diyerek “ek zam” talebinin yük-
seltilmesinin zorunlu olduğunu söyledi.

Emek Partisi Giresun İl Temsilcisi Halit Keskin, 
emeklilerin açlığa mahkum edildiğini belirterek, “Tek 
adam yönetimi 2024 Bütçesi’yle yerli ve yabancı serma-
ye gruplarına hizmet ettiğini bir kez daha gösterdi. İşçi-
ler, memurlar, üretici köylüler mağdur ediliyor. Asgari 
ücret işçilerin eline 1 Şubat’ta geçecek ancak yapılan ar-
tışın bir bölümü alınmadan eridi. İşçiler toplu sözleşme 
yapıyor ancak enflasyon yapılan sözleşmeden elde edi-
len hakları eritiyor. Üretici köylüler daha kötü. Eylül ayın-
daki fındık fiyatı 70 TL idi , bugün fındık fiyatı 110 TL sevi-
yesine çıktığı söylense de alım gücü olarak Eylül ayının 
70 TL’si daha değerliydi. Emeklilerin durumu içler acısı. 
Hala “iyileştirme” konusunda adım atılmıyor. Toplamda 
baktığımızda işçiler, kamu emekçileri, üretici köylüler ve 
emekliler mağdur; patronlar memnun. İşçilerin, emekçi-
lerin, emeklilerin maaşlarının belirlenmesi iktidarların in-
safına bırakılmamalı.” dedi.

SERVET VERGİSİ ALINMALI
Dolaylı vergi adıyla halkın sırtına ek yük yüklendiğini 

belirten Keskin, “Dolaysız vergilerin işçi ve emekçiler-
den alındığını biliyoruz. Buna bir de dolaysız vergiler ek-
lenince işçi ve emekçiler yoksullaşıyor. Ancak patronlar-
dan alınan vergilere muafiyet getiriliyor, indirim yapılı-
yor. Yetmiyor özel teşviklerle ödüllendiriliyor. Oysa yapıl-
ması gereken servet vergisi alınmasıdır. Kazanca göre 
vergi adaleti sağlanmalı, patronların vergi borçlarına ya-
pılan aflar iptal edilmelidir.” dedi.

EK ZAM TALEBİ YÜKSELMELİ
Enflasyon nedeniyle ek zam talebinin kaçınılmaz ol-

duğunu vurgulayan Keskin, “Servet vergisi alınması için 
mücadele şart. Yetmez, işçiler, kamu emekçileri ve 
emekliler ek zam için sesini yükselmeli ve ortak müca-
deleyi örgütlemelidir. Emek Partisi olarak “servet vergisi 
alınsın, ek zam yapılsın” çağrımızı sürdüreceğiz. Bu ko-
nuda emek ve demokrasi güçlerini ortak mücadeleye ça-
ğırıyoruz. Yerel seçimler de önemli ancak geçim derdi 
hepsinden daha önemli” dedi. (Gülsen Dikgöz)

Köse, Ekmeğini Kazandığı Yerden Yola Çıktı

İktidar Giresun'da Kendi İpini Çekti!

Giresun, 2023 Yılında İhracatını
629 Milyon Doların Üzerine Çıkardı
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Giresun İl Tarım ve 
Orman Müdürlüğü, 2023 
üretim yılına ait Mazot ve 
Gübre Bazlı Gelir Desteği 
ödemeleri için hazırlanan 
üretici hak ediş icmallerini 
ilan etti. İlgili duyuru, baş-

vuruların alındığı İlçe 
Tarım ve Orman Müdürlük-
leri, Köy ve Mahalle Muh-
tarlıkları ile Giresun İl 
Tarım ve Orman Müdürlü-
ğü web sayfasında (gire-
sun.tarimorman.gov.tr) 'as-

kıya çıkarıldı.
Giresun İl Tarım ve 

Orman Müdürlüğü tarafın-
dan yapılan açıklamada, 5 
gün süreyle askıda kalan ic-
mallere yönelik üreticilerin 
kendi bilgilerini kontrol et-

meleri, arazi miktarı ve des-
tekleme tutarları ile ilgili ek-
siklik veya yanlışlık tespit et-
meleri halinde, başvuru yap-
tıkları İlçe Müdürlüğü'ne, 
askı süresi içinde, itiraz ve 
düzeltme talebinde bulun-
maları gerektiği belirtildi.

Askı süresinin sona er-

mesinin ardından yapıla-
cak itiraz ve düzeltme ta-
leplerinin ilgili mevzuat 
uyarınca geçerli olmaya-
cağı ve değerlendirmeye 
alınmayacağı vurgulandı.

Giresun'da ilçe bazın-
da Mazot ve Gübre Des-
tekleri İcmalleri ise şu şe-

Giresun Eğitim ve 
Araştırma Hastanesi 
Göğüs Hastalıkları Klini-
ği'nden Dr. Öğr. Üyesi 
Selda Günaydın, '7-13 
Ocak Verem Eğitimi ve 
Farkındalık Haftası' kap-
samında yaptığı açıkla-
mada, verem hastalığı-
na dair önemli bilgiler 
paylaştı. Dr. Günaydın, 
veremin halk arasında 
'ince hastalık' olarak bi-
lindiğini, tıp dilinde ise 'tü-
berküloz' olarak adlandı-
rıldığını belirterek, bu 
hastalığın hala etkisini 
sürdürdüğünü vurgula-
dı.

Veremin bulaşıcı bir 
hastalık olduğunu ve 
Alman hekim Robert 
Koch'un keşfettiği verem 
mikrobunun halen varlı-
ğını sürdürdüğünü ifade 
eden Dr. Günaydın, has-
talığın solunum ve sindi-
rim yoluyla vücuda girdi-
ğini açıkladı. Ayrıca, ve-
remin organlara yerleş-
mesi durumunda hasta-
lığın o organın adıyla 

kildedir:
- Alucra: 236
- Bulancak: 10.745
- Çamoluk: 194
- Çanakçı: 2.460
- Dereli: 4.835
- Doğankent: 2.181
- Espiye: 6.504
- Eynesil: 2.593

- Görele: 8.733
- Güce: 2.588
- Keşap: 6.958
- Merkez: 10.695
- Piraziz: 5.129
- Şebinkarahisar: 1.014
- Tirebolu: 9.255
- Yağlıdere: 5.056
(Mehmet Yaşar)

HİZMETE HAZIRIZ

ÇITLAKKALE MAHALLESİ

MUHTAR ADAYI

Telat GÜRNAL

anıldığını belirtti.
Dr. Günaydın, veremin 

önlenmesi ve tedavisi için 

tıp biliminin ilerlemesiyle 
birlikte etkili ilaçlar gelişti-
rildiğini, aşılar bulunduğu-

nu ve BCG aşısının ücret-
siz olarak yapıldığını vur-
guladı. Ayrıca, veremle mü-
cadele kapsamında Verem 
Savaş Dispanserleri'nin ku-
rulduğunu ve bu dispan-
serlerin halkı verem konu-
sunda bilgilendirdiğini söy-
ledi.

Veremin belirtilerini sı-
ralayan Dr. Günaydın, 
gece terlemesi, ateşlenme, 
öksürük, halsizlik, yorgun-
luk ve zayıflama gibi belirti-
lere dikkat çekti. Korunma 
yolları olarak ise havasız 
yerlerden kaçınılması, den-
geli beslenme ve BCG aşı-
sının yapılması gibi önlem-
leri önerdi. Ayrıca, veremli 
hastalardan uzak durulma-
sı ve açık temiz havada do-
laşmanın önemine değindi.

Son olarak, Dr. Günay-
dın, veremle mücadelede 
devletin önemli rol oynadı-
ğını ve Umumi Hıfzısıhha 
Kanunu'nun verem hasta-
larına tedavi sürecinde 
maddi yardımları garanti al-
tına aldığını belirtti. 

(Haber Merkezi)
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Yeni parkları, yeşil 
alanları ve çocuk oyun 
alanlarını artırarak şehrin 
daha modern ve yeşil bir 
yapıya kavuşmasını sağ-
layan Giresun Belediyesi, 
Gedikkaya Mahallesi’nde 
başlattığı bir parkı daha ta-
mamlayarak vatandaşla-
rın ve çocukların kullanı-
mına sundu.

Belediye Başkanı Ayte-
kin Şenlikoğlu’nun talima-
tıyla birlikte vatandaşların 
huzur ve güven içerisinde 
dinlenebileceği, çocukla-
rıyla keyifli vakit geçirebile-
ceği yeşil alanlara yönelik 
çalışmalarına devam eden 
Park ve Bahçeler Müdürlü-
ğü, Gedikkaya Mahallesi 
Şehit Onbaşı Muammer 
Dur Sokak'ta yürüttüğü 
park çalışmasında son ola-
rak oyun gruplarını da yer-
leştirdi ve çalışmalar ta-
mamladı.

Belediye ekipleri gelen 

RIMIZDA DOYASIYA 
EĞLENİYOR”

Belediye Başkanı Ay-
tekin Şenlikoğlu ise çocuk 
oyun parklarına büyük 
önem verdiklerini vurgula-
yarak: “Vatandaşlarımıza 
nezih ve huzurlu bir alan-
lar inşa ediyoruz. Şehrimi-
zin yeşil alan miktarına her 
geçen gün yenilerini ekli-
yoruz. Çocuklarımız park-
larda doya doya oynasın 

talepler doğrultusunda tes-
pit edilen yerlere park pro-
jelendirmesi yaparken, hiz-
mete giren parklar vatan-
daşlar tarafından ilgi ve 
takdirle karşılanıyor. Park-
ların rutin kontrolleri ve ba-
kımları da yine belediye 
ekipleri tarafından gerçek-
leştiriliyor.

BAŞKAN 
ŞENLİKOĞLU; “ÇO-

CUKLARIMIZ PARKLA-

diye şehrimizde mevcut 
olan parklarımızı onarıyo-
ruz, park olmayan mahal-
lelerimizde ise yeni parkla-
rı kazandırıyoruz. Çocuk-
larımızın parklarımızda do-
yasıya eğlenmesi; aileleri 
ve arkadaşları ile birlikte 
zaman geçirmeleri için 
tüm gücümüzle çalışmala-
rımıza devam ediyoruz” 
dedi. 

(Dursun Onur)

2023-2024 Eğitim Öğretim Yılı Des-
tekleme ve Yetiştirme Kursları, Milli Eği-
tim Bakanlığı Destekleme ve Yetiştirme 
Kursları (DYK) Kılavuz ve Yönergesi hü-
kümleri çerçevesinde, Giresun Merkez il-
çesinde faaliyet gösteren Kurs Merkez-
lerindeki eğitim/öğretim faaliyetleri, 1. 
dönem denetimi komisyonu tarafından 
yerinde incelendi.

Komisyon tarafından okul yöneticile-
rinden kurslara katılım ve yürütülen ça-

lışmalar hakkında bilgiler alındı. Ayrıca, sı-
nıflar da ziyaret edilerek Giresun İl Milli 
Eğitim Müdürlüğü Şube Müdürü Murat 
Yavuz başkanlığında gerçekleştirilen de-
netimde, öğrenci ve öğretmenlerle sohbet 
edilerek, yüz yüze eğitimin yanı sıra bu 
kursların çocukların akademik kazanımla-
rının artırılması ve uzaktan eğitim döne-
mindeki olası eksik kazanımların telafisi 
açısından faydalarına vurgu yapıldı. 

(Gülsen Dikgöz)

Mazot ve Gübre Destekleri İçin
Başvuru Sonuçları Açıklandı

Günaydın'dan Veremle İlgili Uyarılar

Destekleme ve Yetiştirme
Kursları Değerlendirildi

Yeni Parkların Sayısı Her Geçen Gün Artıyor!
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Türkiye Ziraat Odaları Bir-
liği (TZOB) Genel Başkanı 
Şemsi Bayraktar, 12 Ocak 
2024 tarihinde TZOB'nin 
2023 yılı değerlendirmesini 
ve 2024 yılı beklentilerini içe-

Yağlıdere Kaymakamı Seda Ünlü, bugün 
İlçe Halk Eğitim Merkezi'ni ziyaret etti. Ziyaret 
kapsamında El Sanatları ve Müzik Atölye-
si'nde incelemede bulunan Kaymakam Ünlü, 
YKS sınavına hazırlanan öğrencilerin kursunu 
ziyaret ederek başarı dileklerini iletti.

Halk Eğitim Merkezi Müdürü İlhan Bahçe-
kapılı'ndan merkezin fiziki durumu, açılan 
kurslar, gerçekleştirilen faaliyetler ve projeler-
le ilgili detaylı bilgi alan Kaymakam Ünlü, kur-
siyerlerle de bir araya gelerek ortaya çıkarılan 
eserleri inceledi ve kursiyerleri tebrik etti.

Ziyaretin ardından yapılan açıklamada, 
Kaymakam Ünlü'nün Halk Eğitim Merkezi'nin 
faaliyetleri hakkında bilgi aldığı ve öğrencilere 
başarılar dilediği belirtildi. Aynı zamanda, Kay-
makam Ünlü'nün kursiyerlerle bir araya gele-
rek eserlerini incelediği vurgulandı. 

(Gülsen Dikgöz)

nının yüzde 37 olduğu kaydedildi.
Son olarak, 2023 yılında ülke-

de genel olarak tarımsal kuraklık 
yaşanmamış olsa da, yaşanan 
deprem, sel, don, dolu ve yangın 
gibi afetlerin tarımsal üretime 
zarar verdiği ve bu afetlerin çiftçi-
lere büyük maddi kayıplar yaşat-
tığı belirtildi. TARSİM sigortası 
kapsamında yapılan ödemelerin 
bu zararların bir kısmını karşıla-
dığı ve sigorta yaptıran çiftçi sayı-
sının yüzde 13 arttığı ifade edildi. 
Toplamda, yaşanan afetlerde 
zarar gören çiftçilere 7,8 milyar 
lira tazminat ödendiği raporda be-
lirtildi. 

(Mehmet Yaşar)

vurgu yapılan raporda, gübre fi-
yatlarında geçen yılki hızlı artışın 
bu yıl görülmediği ancak mazot fi-
yatlarında yüzde 69,6'lık bir artış 
yaşandığı belirtildi. Ayrıca, tarım-
sal ürün fiyatlarındaki artışlar, su-
lama maliyetlerindeki yükseliş ve 
diğer girdilerdeki artışlar çiftçilerin 
maliyetlerini artırdığı ifade edildi.

TZOB raporu ayrıca çiftçilerin 
bankalara olan kredi borçlarının 
son bir yılda yüzde 88,5 arttığına 
ve faiz oranlarının önemli ölçüde 
yükseldiğine de dikkat çekti. 
Kredi kullanımındaki artışın eko-
nomik sıkıntılarla bağlantılı oldu-
ğu belirtilerek, çiftçilerin yüksek 
faiz oranlarıyla kredi kullanma ora-

ğunu vurguladı. Tarım sektörü-
nün Gayri Safi Yurt İçi Hasıla'ya 
olan katkısının yüzde 5,5 olduğu-
nu belirten Bayraktar, 2023 Aralık 
ayı itibarıyla yıllık enflasyonun 
yüzde 64,77, gıda enflasyonu-
nun ise yüzde 72,01 olduğunu 
ifade etti.

Raporda tarımsal destekler-
deki duruma da değinilerek, 
gübre desteğinde artış olmaz-
ken, mazot desteğinde yüzde 
38,71'e varan oranda artış oldu-
ğu, prim desteklerinde 18 ürün-
den 8'inde artış yaşandığı ve büt-
çeden ayrılan kaynakların yeter-
siz kaldığına dikkat çekildi.

Girdi fiyatlarındaki artışa da 

ülkenin ekonomik büyümesini 
sırtlandığını belirtti. Ancak, bu 
yılın zorluklarına da vurgu ya-
parak yapısal sorunlar, yüksek 
maliyetli üretim, kredi kullanı-
mındaki sıkıntılar, ihracat kısıt-
lamaları ve fiyat/pazarlama so-
runları gibi faktörlerin çiftçileri 
zorladığını ifade etti.

2023 yılında yaşanan Kah-
ramanmaraş merkezli depre-
min ülkeyi derin bir yasa boğ-
duğunu aktaran Bayraktar, 
TZOB'ye bağlı ziraat odaları-
nın ve 5 milyon çiftçinin dep-
remzedelere yardım etmek 
adına birlik ve dayanışma için-
de hareket ettiğini belirtti.

Ayrıca, tarım sektöründeki 
yapısal sorunlara çözüm geti-
rilmesi amacıyla yapılan dü-
zenlemelerden bahseden Bay-
raktar, özellikle üretim planla-
masının yasal altyapısının 
oluşturulduğunu ve Çiftçi Kayıt 
Sistemi'nde yapılan değişiklik-
lerle 3 milyon hektar tarım ala-
nının kayıt altına alındığını dile 
getirdi.

Tarım sektörünün ekono-
mideki önemine de değinen 
Bayraktar, 2023 yılında tarımın 
istihdamdaki payının azaldığı-
nı ancak hala önemini korudu-

ren bir raporu görüntülü basın 
açıklamasında paylaştı.

2023 yılına genel bir bakış 
sunan Bayraktar, Türkiye 
Cumhuriyeti'nin kuruluşun-
dan bu yana tarım sektörünün 

Giresun Üniversitesi Ömer 
Halisdemir Konferans Salo-
nu'nda düzenlenen toplantıda, 
Giresun Üniversitesi Rektörü 
Prof. Dr. Yılmaz Can, MYO'lar-
dan sorumlu Rektör Yardımcısı 
Prof. Dr. Hüseyin Şahin ve diğer 
önemli isimler bir araya geldi. 
Toplantıda, MYO'ların üniversi-
tenin önemli bir parçası olduğu-
na vurgu yapıldı.

Rektör Prof. Dr. Yılmaz Can, 
yaptığı konuşmada MYO yöneti-
cilerine seslenerek, MYO'ların 

üniversitenin %45'ini oluştur-
duğunu hatırlattı. Yeni program 
açma, kadro aktarımı ve kay-
nak kullanımı konularında ve-
rimlilik ve etkinlik çerçevesinde 
hareket etmelerini istedi. Ayrı-
ca, 2019 yılında faaliyete geçi-
rilen 3+1 sisteminden vazgeç-
menin mümkün olmadığını 
ancak sistemin iyileştirilmesi ve 
bazı programların gözden geçi-
rilmesi gerektiğini ifade etti.

Kalite Koordinatörü Prof. Dr. 
Mustafa Şanal ise konuşma-

sında, kalite ve akreditasyon açı-
sından atılması gereken adımla-
ra vurgu yaparak, Bologna süre-
cine uyumun önemine dikkat 
çekti. Şanal, ayrıca MYO'ların 
akreditasyonu için yapılan 
durum tespit çalışmalarını içe-
ren bir sunum gerçekleştirdi.

Toplantıda MYO Koordinatö-
rü Prof. Dr. Aytaç Güder de söz 
alarak, 3+1 mesleki eğitim mo-
deline yönelik yeni dönemde ya-
pılacak düzenlemeleri paylaştı. 

(Gülsen Dikgöz)

Adana'da 2024 yılında dü-
zenlenecek olan TEKNO-
FEST için proje başvuruları-
nın başlamasıyla birlikte, Gi-
resun Öğretmen Akademisi 
Eğitimleri kapsamında T3 
Vakfı Giresun İl Sorumlusu 
Fatih Yıldırım'ın katkılarıyla il 
genelinde çeşitli bilgilendirme 
toplantıları düzenleniyor. Top-
lantılarda öğretmen ve öğren-
cilere TEKNOFEST projeleri-
nin kapsamı ve başvuru sü-
reçleri anlatılıyor.

Program, 3 Ocak'ta başla-
yan yüz yüze bilgilendirme 
toplantıları ile devam ediyor 
ve 18 Ocak 2024 Perşembe 
günü sona erecek. Her gün 
planlanan ziyaretler kapsa-

mında 3 okul, okul idarecileri, 
öğretmenler ve öğrencilere 
TEKNOFEST proje tanıtımları 
ile ilgili bilgiler verilmekte. Ayrı-
ca, yüz yüze toplantılara katıla-
mayan ilçe ve okul idarecileri 
ile öğretmenlere yönelik çev-
rim içi toplantılar da düzenleni-
yor.

TEKNOFEST bilgilendirme 
toplantılarına katılan Giresun İl 
Milli Eğitim Müdürü Ertuğrul To-
sunoğlu, yapılan bu toplantıla-
rın il genelindeki proje başvu-
rularının hem nitelik hem nice-
lik bakımından artmasına katkı 
sağladığını ifade etti. Tosunoğ-
lu, T3 Vakfı Giresun Sorumlu-
su Fatih Yıldırım'a, okul idare-
cilerine, öğretmenlere ve öğ-

rencilere teşekkür ederek, bil-
gilendirme sürecinin sonunda 
toplamda 4000 idareci, öğret-
men ve öğrenciye ulaşma he-
define odaklandıklarını belirt-
ti. (Haber Merkezi)

"TZOB, 2023 Yılı Değerlendirmesi ve
2024 Yılı Beklentilerini Açıkladı”

Yeni Dönem Stratejileri Değerlendirildi

TEKNOFEST Bilgilendirme
Toplantıları Devam Ediyor

Yağlıdere Kaymakamı Seda Ünlü, İlçe
Halk Eğitim Merkezi'ni Ziyaret Etti
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yon, Türkiye Şampiyonasına ev sahipliği 
yapacak şekilde değerlendirildi.

Şebinkarahisar Belediye Başkanı 
Ömer Şentürk, konuyla ilgili yaptığı açık-
lamada, "Bu daha başlangıç. İlçemizin 
her mecrada tanınır ve bilinirliğini artır-
mak için projelerimize devam edeceğiz. 
2023 yılı içerisinde Ulusal Şampiyona 
aday parkur olarak katılarak gerçekleştir-
diğimiz OffRoad Yarışları, Türkiye Otomo-
bil Sporları Federasyonu yetkililerince ya-
pılan değerlendirme sonucu Ulusal Yarış 
Takvimine dahil edilmiştir. Devam eden yıl-
larda gerek yerli gerekse yurt dışından ka-
tılımcıların olacağı ulusal ağda ilçemiz yer 
alacak" dedi. 

(Yeni Şebinkarahisar)

Şebinkarahisar ilçesi, geçen yıl Kara-
deniz Offroad Kupası'nın ikinci ayak ya-
rışlarına ev sahipliği yaptıktan sonra bu yıl 
ulusal turnuvaya ev sahipliği yapacak. Tür-
kiye Otomobil Sporları Federasyonu yet-
kilileri tarafından yapılan değerlendirme 
sonucunda, geçen yılki başarılı organi-
zasyonun ardından Şebinkarahisar, ulu-
sal yarış takvimine dahil edildi.

Giresun Offroad Kulübü tarafından 14-
16 Temmuz 2023 tarihlerinde gerçekleşti-
rilen 2023 Karadeniz Offroad Kupası'nın 
ikinci ayak yarışı, Ulusal Offroad Şampi-
yonasına aday parkur olarak gösterilmiş-
ti. Şebinkarahisar Belediyesi ve Şebinka-
rahisarlılar Yardımlaşma Derneği'nin 
önemli desteğiyle düzenlenen organizas-
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Bodrum FK maçını unutmaları gerektiğini 
vurgulayarak, "Her biriniz genç oyuncu. 
Sizlerle en iyisini yapmaya çalışıyoruz. 
Çorum FK karşılaşması bizim için kritik 
öneme sahip, sizlere güveniyoruz" ifade-
lerini kullandı.

Güller ayrıca, yeşil beyazlı taraftarlara 
seslenerek, "Bizim için her maç final nite-
liğinde. Çorum FK, güçlü bir rakip ancak 
biz de kendi evimizde taraftarımızın 
önünde galibiyetle ayrılmak istiyoruz. Ta-
raftarlarımızdan bu önemli maçta da des-
tek bekliyoruz" çağrısında bulundu. 

(Haber Merkezi)

Bitexen Giresunspor, Trendyol 1. 
Lig'de Bodrum Futbol Kulübü'ne mağlup 
olduktan sonra Çorum FK ile karşılaşa-
cakları mücadele için hazırlıklarını sürdü-
rüyor. Giresunspor tesislerinde gerçekle-
şen antrenmanlarda, teknik ekip ve futbol-
cular, Çorum FK'nın güçlü ve zorlu bir 
rakip olduğunu göz önünde bulundurarak 
taktik çalışmalarına ağırlık veriyor. Cuma 
akşamı oynanacak olan müsabaka önce-
sinde, Çotanaklar galibiyet parolasıyla sa-
haya çıkmaya hazırlanıyor.

Giresunspor Teknik Direktörü Serhat 
Güller, oyuncularıyla yaptığı toplantıda 

Giresunspor Başkanı, yaşanan ekonomik sı-
kıntılar nedeniyle gençlerle mücadele çağrısında 
bulunarak, şehre acil durum çağrısı yapma ihti-
yacını dile getirdi. Yamak, "Borcu sıfırlamak için 
çalışmalar yapıyoruz, umutluyuz. Aldığımız neti-
ce, Giresunspor'u umutlandırabilecek bir rakam-
la halledilebileceği yönünde" dedi. Başkan, ya-
bancılara ödeme yapmak için 3.5 milyon 
Euro'ya, yerli futbolculara ise yaklaşık 10 milyon 
TL'ye ihtiyaç duyduklarını belirtti. Ocak ayında ya-
pılacak ödemelerle birlikte geri kalanı yapılandı-
rarak kulübü ayakta tutmayı planladıklarını ifade 
etti. Yamak, yardım gecesinin ikincisini düzenle-
yerek tüm Giresunlulara seslenerek, "Lütfen ya-
nımızda olun, bu kulübü ayağa kaldırıp yaşata-
lım" çağrısında bulundu. (Mehmet Yaşar)

Hedef Çorum
Giresunspor, Çorum FK Maçı İçin Antrenmanlara Ağırlık Veriyor

"Lütfen Yanımızda Olun, Bu
Kulübü Ayağa

Kaldırıp
Yaşatalım”

Şebinkarahisar'da, Karadeniz Offroad Şampiyonası


